

Bijeenkomst Werkgroep bestuurlijke vernieuwing

Wanneer? maandag 14 november 2022
Hoe laat? 19.30 uur
Waar? 009



Agenda

1. Opening en vaststellen agenda

2. Verslag bijeenkomst maandag 11 juli 2022 (bijlage 1)

3. Informatiebijeenkomsten

Er ontbreken spelregels over informatiebijeenkomsten. Deze zijn wel noodzakelijk. Het is van belang hier met elkaar afspraken over te maken.

Voorstel: bespreken van de volgende vragen:

- Is een informatiebijeenkomst openbaar?
- Wordt deze gepubliceerd in het GB?
- Wordt de bijeenkomst uitgezonden? (dan formele opstelling met microfoons)
- De voorzitter komt uit de voorzitterspool? Of overlaten aan het college?
- Raadsleden stellen vragen in termijnen of informele bijeenkomst en - setting (op paarse bankjes)?
- Mogen inwoners ook vragen stellen?
- Wordt de LOG uitgenodigd?
- Worden derden ook uitgenodigd? Wie bepaalt wie er wordt uitgenodigd?

4. Werkbezoeken

Op onze website staat de volgende informatie over werkbezoeken:

<https://raad.goirle.nl/organisatie/uw-invloed/raadsleden-uitnodigen-voor-werkbezoek/> .

Het doel van een werkbezoek is contact met samenleving, kennismaken en luisteren wat er speelt. Een werkbezoek wordt georganiseerd door de griffie. Ambtenaren en wethouder(s) worden als toehoorder uitgenodigd. Indien er tijdens een werkbezoek ook wordt gesproken over (nieuw) beleid, dan valt dat niet onder het werkbezoek, maar hoort thuis tijdens een beeldvormende avond op locatie. Voorgesteld wordt onderscheid te maken, want een beeldvormende avond kost goede voorbereiding en afstemming tussen griffie, ambt organisatie en college.

Voorstel: bespreken van de volgende vragen:

- Ziet de werkgroep dit ook zo?
- Een delegatie van de raad gaat op werkbezoek (in plaats van de gehele raad)?
- Kan de griffie zodra de regiegroep akkoord heeft gegeven op het werkbezoek aan de slag met de organisatie? Er ontstaat vaak ruis doordat wethouder of ambtenaren nog niet op de hoogte was of niet blij zijn met timing.

5. Technische vragen

Het is niet altijd duidelijk hoe wordt omgaan met technische vragen. Worden vragen en antwoorden gedeeld met de fractie die vragen heeft gesteld of ook gedeeld met de hele raad?

Voorstel: bespreken hoe we om gaan met technische vragen.

6. Geheime stukken

Het is niet altijd duidelijk hoe wordt omgegaan met geheime stukken? Wordt een verzoek van een fractie om een geheim stuk op de griffie te komen inzien, ook gedeeld met de overige fracties?

Voorstel: bespreken hoe we om gaan met geheime stukken.

7. Aanpassing Reglement van Orde (bijlage 2)

Eric van Daal en Trix Visser geven een toelichting bij hun voorstel om het Reglement van orde aan te passen.

Voorstel: bespreken voorstel van Eric en Trix.

8. Reflectie vergaderingen (bijlage 3)

Jeroen Straathof heeft aan een bericht gestuurd over de vergaderdiscipline en om het verloop van de vergaderingen van de raad te verbeteren.

Voorstel: bespreken van de reflecties van Jeroen.

9. Raadsconferentie

In het Bestuursakkoord is opgenomen dat de raad het model van de Gôolse democratie wil verbeteren door onder ander nog vaker onze inwoners te ontmoeten.

Voorstel: afspraken maken over de voorbereiding van de raadsconferentie over het BOB-vergadermodel door de werkgroep in samenwerking met de griffie.

10. Nieuw format moties en amendementen (bijlage 4 en 5)

Tijdens de bijeenkomst van maandag 11 juli 2022, heeft Mark Verhoeven een voorbeeld van een motie uit de gemeente Breda voorgesteld. Op basis hiervan heeft de griffie een nieuw format opgesteld.

Voorstel: bespreken nieuw format en amendementen.

11. Afspraken bijeenkomsten in Q1 en Q2 2023

30 januari
20 maart
22 mei
10 juli

12. Overige punten

Bespreking verordening burgerinitiatief: volgende bijeenkomst.

13. Sluiting